
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline,

konaného dňa 1(>, decembra 2024

Miroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana 
Ilavská, Bohuslav Oravec, Michal Forgáč 
podľa prezenčnej listiny

zastupiteľstva o 17:00 hod. otvoril starosta obce Daniel Pokrievka, ktorý privítal 
i hostí. Konštatoval, že je prítomných 7 poslancov a OZ je uznášania schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí Dušana Ilavská ako predseda, Radoslav Králik a Michal 
Forgáč ako členovia. Za overovateľov zápisnice starosta obce určil Dianu Tomašíkovú a Ing. Dušana Strapoňa, 
za zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali 
nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Diana Tomašíková, Ing. Dušan Strapoň,
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Ing. Zuzana Fleischhackerová.
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Ilavská -  predseda, Radoslav Králik, Michal Forgáč -  členovia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková. D ušana  
Ilavská, Bohuslav Oravec, M ichal Forgáč 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Prítomní poslanci:

Ostatní prítomní:

Zasadnutie obecného 
prítomných poslancov

K bodu 3
Daniel Pokrievka, starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu 
programu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025.
6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce.
7. Rozpočet obce na roky 2025-27.
8. VZN o miestnych daniach a poplatku.
9. Zmena rozpočtu.
10. Prenájom majetku obce.
11. Rôzne.
12. Diskusia.
13. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, D ušana  
Ilavská, Bohuslav Oravec, M ichal Forgáč 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Radoslav Králik, poslanec OZ navrhol do programu doplniť 2 body: ZŠ s MŠ ako bod 11 a Detské ihrisko ako 
bod 12.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
doplnenie programu rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025.
6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce.
7. Rozpočet obce na roky 2025-27.
8. VZN o miestnych daniach a poplatku.
9. Zmena rozpočtu.
10. Prenájom majetku obce.
11. ZŠ s MŠ.
12. Detské ihrisko.
13. Rôzne.
14. Diskusia.
15. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, Bohuslav Oravec, M ichal Forgáč 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

l ýsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
Daniel Pokrievka, starosta obce: Na minulom OZ mi bola položená otázka, prečo obec neoznámila do 15 dní, že 
sa poslankyňa OZ vzdala mandátu a nastupuje náhradníčka. Ako odpoveď uvádzam, že nová poslankyňa bola 
vyzvaná, aby zložila sľub na najbližšom zasadnutí OZ, čo sa aj stalo, preto jej nijak nebolo odopreté jej právo. 
Dušana Ilavská, poslanec OZ: K mojej otázke nebolo prijaté uznesenie, nebolo potrebné to v tomto bode 
spomínať.
Ing. Dušan Strapoň, poslanec OZ: Ako si máme skontrolovať uznesenia, keď nemáme žiadny prehľad o tom 
ako sa plnia.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, Bohuslav  
Oravec, M ichal Forgáč 6

Proti: 0
Zdržal sa: D ušana Ilavská 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Daniel Pokrievka, starosta obce: Hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák mal dnes pracovné povinnosti 
v inej obci a ponáhľa sa sem, ospravedlňuje sa, že príde neskôr. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 
2025 nám predložil, je zverejnený od 21.11.2024 a bol vám zaslaný aj v materiáloch na preštudovanie. 
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, Bohuslav Oravec, M ichal Forgáč 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 6
Starosta obce Daniel Pokrievka: S materiálmi ste obdržali aj Stanovisko HKO k návrhu rozpočtu. Pán kontrolór



odporúča predložený Návrh rozpočtu Obce Pribylina na rok 2025 schváliť a rozpočty na roky 2026-2027 zobrať 
na vedomie.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana  
Ilavská, Bohuslav O ravec M ichal Forgáč 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh hol prijatý

O 17:27 vstúpil do rokovacej miestnosti hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák.
K bodu 7
Daniel Pokrievka, starosta obce: Návrh rozpočtu bol zverejnený od 26.11.2024, má niekto niečo k návrhu?
Ing. Dušan Strapoň, poslanec OZ: V rozpočte je položka 25.000 na nákup osobného auta -  je pre obec výhodné 
kúpiť auto za hotové, a nie na leasing ako je zvykom?
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Keď si kúpite auto za hotové, bude obci patriť hneď.
Michal Forgáč, poslanec OZ: Podľa čoho bola určená suma 25.000? Myslím, že to je dosť.
Starosta obce Daniel Pokrievka: Potrebujeme štvorkolku, inak uvažujeme o aute len v základnej výbave. 25.000 
je vyčlenená suma, upresní sa na základe výberu.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Táto položka je zaradená v kapitálových výdavkoch, je to ako by auto bolo už 
kúpené.
Jana Slabejová, ekonómka obce: V kapitálových výdavkoch sa môžu robiť presuny medzi položkami.

poslanci navrhli povoliť prítomnému Ľubošovi Bobríkovi prehovoriť k tejto veci. 
hlasovanie: 7 x Za, návrh bol schválený 

Ľuboš Bobrík: Vysvetlil, aké výdavky sú s leasingom spojené.
Bohuslav Oravec, poslanec OZ: Nákup v hotovosti je vždy najvýhodnejší., súhlasím s kúpou nového auta do 
25.000 eur.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

/. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2025 

2. berie na vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2026-2027.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Bohuslav Oravec 1
Proti: Dušana Ilavská, M iroslav Baláž 2
Zdržal sa: Ing. D ušan Strapoň, D iana Tomašíková, Radoslav Králik, M ichal Forgáč 4

Výsledok hlasovania: Návrh nebol prijatý

K bodu 8
Daniel Pokrievka, starosta obce: Do návrhu VZN miestne dane a poplatky boli zapracované vaše pripomienky 
zo zasadnutia 9.12.2024: sadzba dane za ubytovanie bola navýšená z 0,60 eur na 0,80 eur, preformulovali sa 
požiadavky oznamovacej povinnosti k poskytovaniu ubytovania.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Neboli ale zapracované všetky pripomienky, navrhovali sme aj zľavu pre 
seniorov a ŤZP a tiež sadzby pokút za parkovanie na verejnom priestranstve.
Danie! Pokrievka, starosta obce: Pokuty máme určené vo VZN o verejnom poriadku a do tohto VZN nepatria, 
musíme sa držať zákona. Paušálne sadzby pre občanov s pobytom a pre chatárov sme museli zjednotiť do jednej 
sadzby, jej výška bola vypočítaná tak, že sa celkové výdavky na odvoz odpadu rozrátali na počet poplatníkov. 
Pokiaľ by sme dali zľavy, museli by sme poplatok navýšiť, nedá sa to prepočítať takto narýchlo.
Radoslav Králik, poslanec OZ: V januári chceme prijať uznesenie o oddelení podnikateľskej činnosti od ATC, 
aby sa strata autodopravy neprenášala na ATC.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Obec nemôže mať 2 podnikateľské činnosti.
Jana Slabejová, ekonómka obce: Podnikateľská činnosť obce nesmie byť v strate, musela by sa zrušiť.
Michal Forgáč, poslanec OZ: Nemôžeme vyvážať smeti aj inej obci?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Naše auto je mestské, nemá predný náhon. Prišla nám žiadosť z Nižnej Boce, 
aby sme im robili vývoz, museli sme odmietnuť, technicky by to nešlo.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Keď je autodoprava stratová, treba ju zrušiť. Ako by sme dosiahli jej ziskovosť? 
Jana Slabejová, ekonómka obce: Je stratová, lebo nie je vyťažená.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Dohodnime sa, že zľavy pre seniorov a ŤZP pripravíme budúci rok.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje

VZN č. 2/2024 o miestnych daniach a poplatku na území obce Pribylina. 
______ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5__________________

Poslanci: Počet:

Za: Radoslav Králik, M ichal Forgáč, D iana Tomašíková, Ing. D ušan Strapoň, Bohuslav  
O ravec 5

Proti: 0
Zdržal sa: D ušana llavská, M iroslav Baláž 2

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 9
Dušana llavská, poslanec OZ: My sme o tejto zmene rozpočtu už raz hlasovali a neschválili sme ju, ako 
môžeme hlasovať znovu o tom istom?
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Môžete, nie je to v rokovacom poriadku zakázané.
Daniel Pokrievka, starosta obce\ Áno, na zasadnutí OZ 28.11.2024 zmena rozpočtu nebola schválená s tým, že 
sa ešte prejedná. Požiadali ste obec o predloženie podkladov, dali sme vám všetky ktoré ste si pýtali.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Pokiaľ sa zmena rozpočtu neschváli, obec bude znášať pokuty.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Potrebujeme v tomto roku dofinancovať MŠ sumou 16.600 eur. Chceli ste 
v MŠ tretiu triedu a s dofinancovaním nákladov ste súhlasili. Potrebujem poznať vaše stanovisko, aby sme 
vedeli, či máme tretiu triedu držať v roku 2025, či to podporíte.
Jana Slabejová, ekonómka obce: Odvody už mali byť zaplatené do 15.12., bez schválenia tejto zmeny rozpočtu 
ich nemôžem uhradiť. Za každý deň omeškania prídu penále. A tiež potrebujeme vedieť, či učiteľke v tretej 
triede predĺžime zmluvu.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Nezaplatenie mzdy je trestný čin.
Michal Forgáč, poslanec OZ: Obecné zastupiteľstvo tretiu triedu podporí.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce č. 3/2024 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Bohuslav O ravec 1
Proti: 0

Zdržal sa: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Diana Tomašíková, Dušana  
llavská, M ichal Forgáč

6

l ýsled o k  hlasovania: Návrh nebol prijatý

K bodu 8
Daniel Pokrievka, starosta obce: Končí prenájom pozemku pod garážou pri bytovom dome, garáž sa uvoľnila 
po nájomcovi ktorý odišiel, konštrukciu si od neho odkúpila iná nájomníčka BD Milada Červeňová, ktorá nás 
požiadala o prenájom pozemku od 1.1.2025.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to: prenájom pozemku G 19 o výmere 24 m2 na pare.č. 
KNC 1175/3 pri NBD č. 19/4 pre Miladu Červeňovú, Ulica Emila Janotku 16/2, Pribylina za účelom 
vybudovania garáže - dočasnej stavby, za nájomné vo výške 3,00 EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, D iana Tomašíková, D ušana  
llavská, Bohuslav O ravec M ichal Forgáč

7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 11
Radoslav Králik, poslanec OZ: 10.12.2024 Rada školy prijala uznesenie o tom, aby sa Mgr. Iveta Oravcová 
neodporučila za riaditeľku ZŠ. Následne sme riešili, kto bude dočasne poverený riadením školy.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Povedali sme si, aké máme možnosti. Zistil som, že ja nemôžem dočasne 
riadiť ZŠ, bol by to konflikt záujmov. Absolvoval som stretnutia s možnými kandidátmi na zastupovanie, nikto 
z nich poverenie neprijal. Pán Galbavý mi následne odporučil poveriť zastupovaním do vymenovania riaditeľa 
Mgr. Ivetu Oravcovú. Nakoľko som nemal inú možnosť, vymenoval som ju.
Ing. Dušan Strapoň, poslanec OZ: Keď ti iný odporučí poslúchneš, keď ti odporučíme my neposlúchneš. 
Daniel Pokrievka, starosta obce: Zástupkyňa pre MŠ nespĺňa podmienky na vedenie ZŠ, pretože nemá



požadované kvalifikačné predpoklady.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Osoba na dočasné zastupovanie nemusí spĺňať určené požiadavky.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Ja mám iné informácie.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Máme odpoveď z RÚŠS Žilina o tom, koho môžeme poveriť. Mohol by to byť 
aj niekto úplne iný, nemusí byť zamestnancom.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: Starosta zákon neporušil.
Ing. Dušan Strapoň, poslanec OZ: Porušil našu dohodu.
Dušana Ilavská, poslanec OZ: Zajtra príde e-mail z RÚŠS o tom, že v ZŠ dochádza k hrubému porušovaniu 
zákona pri nakladaní s finančnými prostriedkami. Pán Galbavý povedal, že máme vyhlásiť výberové konanie 
hneď na druhý deň po voľbách -  urobil si to?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Má význam vyhlasovať výberové konanie, keď nemáme kandidáta a keď nám 
oznam nevyjde v tlači?
Radoslav Králik, poslanec OZ: Našej škole boli o 10% krátené normatíva, je to najvyšší trest za porušenie 
zákona. Nemali by sme sa stretnúť aj s hlavnou školskou inšpektorkou, ktorá písala správu?
Daniel Pokrievka, starosta obce: O 31.000 eur nám boli normatíva krátené, po odstránení nedostatkov sa nám 
23.000 eur vrátilo.
Radoslav Králik, poslanec OZ: Môžeme prijať uznesenie, na základe ktorého by sme pozvali inšpektorku sem? 
Bohuslav Oravec, poslanec OZ: 7.1.2025 prídu do Pribyliny.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO: OZ môže starostovi len odporučiť aby zorganizoval stretnutie, nemôže ho 
poverovať.
Daniel Pokrievka, starosta obce: Nie je problém, stretnutie môžeme dohodnúť.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

odporúča
starostovi obce o zorganizovanie stretnutia s p. ŠŠI na základe vykonanej kontroly v ZŠ s MŠ, ktorá obsahuje 10 
porušení zákona.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Radoslav Králik. Ing. Dušan Strapoň. D iana Tomašíková. Dušana  
Ilavská, M ichal Forgáč 6

Proti: Bohuslav O ravec 1
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 12
Radoslav Králik, poslanec OZ: Môžeme prijať uznesenie o podaní žiadosti o finančný príspevok na 
vybudovanie detského ihriska v obci?
Ing. Zuzana Fleisclihackerová: Máš aj návrh jeho umiestnenia? Prípadne súhlas vlastníka pozemku?
Radoslav Králik, poslanec OZ: Tak ho nechajme v ATC, kde sme ho navrhovali pôvodne.
Ing. Zuzana Fleischhackerová: Pred chvíľou OZ neschválilo rozpočet na budúci rok. Ste si vedomí následkov, 
že ste tým vlastne stopli rozbehnuté aj nové projekty?

K bodu 14
Ľuboš Bobrík: Aký je plán s MŠ v roku 2025?
Daniel Pokrievka, starosta obce: Ja by som rád udržal tretiu triedu. Vieme, koľko máme na rok 2025 peňazí 
a vieme aj, že to nebude stačiť, takže sa MŠ opäť bude musieť dofinancovať z obce. Poslanci tretiu triedu v MŠ 
od septembra 2024 schválili, ale dnes zmenu rozpočtu čiže jej dofinancovanie neschválili.
Ing. Ľudovít Budzák, HKO objasnil prítomným, čo je rozpočtové provizórium: napr. mesačný limit do 1/12 
vlaňajšieho rozpočtu, obec nesmie poskytovať dotácie, a iné.
Ing. Dušan Strapoň, poslanec OZ: 11.12.2024 sme mali so starostom stretnutie, na ktorom sme sa sním 
o niečom dohodli. Starosta našu dohodu nedodržal. Toto je dôsledok.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:26 hod.

Zapísala:
Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:
Ing. Dušan Strapoň 
Diana Tomašíková

Starosta obce: 
Daniel Pokrievka


